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家長通告 2023-2024/133 

「2023/24 學年學生班相收費」 

敬啟者： 

  

  本校於早前已為各級學生拍攝班級相、團體照及中六級相片，相片分為正式

班相及 Q 版班相。現安排學生購買有關相片以作留念，茲將有關細則列出如下： 

  

購買相片費用 

 

淨曬相 曬相連過膠 

班相-浄曬相: 5R(每張$15) 班相-曬相連過膠:5R(每張$18) 

班相-浄曬相: 8R(每張$19) 班相-曬相連過膠:5R(每張$23) 

級相-浄曬相:12R(每張$24) 級相-曬相連過膠:12R(每張$29) 

 

家長可透過以下附件查看學生訂購内容及繳費金額。請家長於3月29日(星期五)或之

前回覆及繳費。 

 

 

備註： 

1. 團體照片只限男子籃球隊、欖球隊、龍舟隊、國術醒獅隊。 

2. 級相只限中六級購買。 

如有查詢，請致電2461 1555與陳文智老師聯絡。  

  

此致 

貴家長 

 

 

 

 

 

  裘錦秋中學(屯門) 

 

 

 

 

陳月平校長謹啟 

二零二四年三月二十日 

 

 

http://www.jcctm.edu.hk/


 裘 錦 秋 中 學 (屯 門) 

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun) 

地址：香港屯門楊青路 28 號                         Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 

網址 Web site：http://www.jcctm.edu.hk  電話 Tel.：(852)-2461 1555  傳真 Fax：(852)-2464 6161  電郵 E-mail：mail@jcctm.edu.hk  

 

 

Parents Circular 

2023-2024/133 

Purchasing of 2023/24 academic year student class photos 

 

Dear Parents/Guardians, 

 

The school has taken class photos, group photos, and Form photos for Form Six students of the 

school. The photos are categorised as full-sized class photos and mini class photos. Students are 

now invited to purchase these photos as keepsakes.  

 

Details are as follows: 

 

Fees for purchasing photos 

Photo only Phot with lamination 

Class Photo – Photo only: 5R  

(15$ per piece) 

Class Photo – Photo with lamination: 5R  

(18$ per piece) 

Class Photo – Photo only: 8R 

(19$ per piece) 

Class Photo – Photos with lamination: 8R  

(23$ per piece) 

Form Photo – Photo only: 12R  

(24$ per piece) 

Form Photo – Photo with lamination: 12R  

(29$ per piece) 

 

Parents may refer to the attached file to check the order of the students and the fee to be paid. 

Please complete the Eclass reply slip and pay the relevant fees by 29 March (Friday). 

 

Remarks: 

 

1. Group photos are only available for the boys' basketball team, rugby team, dragon boat team, 

and martial arts lion dance team. 

2. Form photos are only available for purchase by Form 6 students. 

 

Should you have any enquiries, please contact Mr Chan Man Chi via 2461 1555. 

 

 

 

 

Yours faithfully, 

 

 

Chan Yuet Ping 

Principal 

http://www.jcctm.edu.hk/

